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Komise prevence kriminality 

Rady města Blatná         
 

 
 

       Blatná dne: 25.10.2023 

 

 

ZÁPIS  
 

z jednání Komise prevence kriminality Rady města Blatná, 
které se konalo dne 23.10.2023 od 15.00 hod.   

 
 
Přítomni:  
Členové komise: Mgr. Iva Tvrdá, Bc. Kateřina Malečková, Mgr. Blanka Posavádová, 
Jan Hromada, DiS., pprap. Martin Tůma, Ing. Lucie Tešková, Roman Urbánek, Mgr. 
Ondřej Kočovský 
 
Program jednání: 
 
1/ Aktivity – 2. pololetí 2023 
2/ Příprava Koncepce prevence kriminality na období 2024-2026 
3/ Různé 
 

Průběh jednání: 

. 
1) Aktivity – 2. pololetí 2023 
 
V měsíci září 2023 proběhl adaptační kurz 1. ročníků SOU Blatná. Ing. Tešková 
z SOU Blatná sdělila informace k adaptačnímu kurzu. Pro práci s prvními ročníky je 
kurz vhodným nástrojem, na který následně během studia navazují dalšími 
aktivitami. Pokud i v příštím roce bude přijat vyšší počet dívek, jako tento rok, bude 
potřeba upravit průběh kurzu a zintenzivnit práci se studenty i v průběhu roku. Škola 
vítá každoroční finanční spoluúčast města formou individuální dotace. 
 
Adaptační kurz proběhl i v obou základních školách, a to v 6. třídách. 
 
Členové komise podporují aktivitu. Doporučují finančně podporovat danou 
aktivitu formou individuální dotace, v případě základních škol navýšením 
příspěvku zřizovatele. 
 
Obě základní školy pokračují v nastaveném plánu primární prevence tzn. kontinuálně 
zajišťovat besedy pro žáky ZŠ od 6.tř., kdy každá třída bude ve školním roce účastna 
8 hodinového kurzu (4 hodiny I.pol., 4 hodiny II.pol.) a tematicky budou kurzy 
zaměřeny pro 6. tř. šikana a agresivita, 7. tř. legální drogy, 8. tř. nelegální drogy, 9. tř. 
bezpečný sex. Základní školy mají v rozpočtu pro rok 2023 schváleny finanční 
prostředky na výše uvedené aktivity. Vzhledem k současné ekonomické situaci i u 
kurzovného dochází k navýšení, tudíž lze předpokládat, že školy budou požadovat 

 



navýšení příspěvku na aktivity zaměřené na primární prevenci v rozpočtu na rok 
2024. Mgr. Posavádová a Mgr. Kočovský uvádějí, že primární prevenci provádějí i na 
I. stupni. Je to nezbytné. Kurzy jsou zaměřené na komunikaci mezi žáky, řešení 
konfliktů. Společnosti, které vedou odborné kurzy se žáky, jsou kombinovány, přihlíží 
se jednak k ceně, ale i k atraktivnosti daného kurzu. Je stále obtížnější zaujmout 
žáky. Dále uvádějí, že od září 2023 na škole působí školní psycholog, který začíná 
mapovat situaci v jednotlivých třídách a už nyní je vidět výrazná pomoc při práci se 
žáky. 
 
Členové komise podporují navrhovaný systém podpory primární prevence na 
základních školách a případné navýšení příspěvku základním školám v roce 
2024. 

 
V měsíci listopadu 2023 proběhnou besedy zaměřené na bezpečí na internetu v ZŠ 
Bělčice (všichni žáci + rodiče), ZŠ J. A. Komenského Blatná (5. třídy + rodiče), ZŠ T. 
G. Masaryka Blatná (5. třídy + rodiče). Akci zajistí K. Malečková a pprap. Martin 
Tůma.  
 
V měsíci prosinci 2023 proběhne beseda pro seniory zaměřená na podvody na 
internetu. Akci zajistí K. Malečková a Mgr. Nováková z PČR. 
 
Vedoucí strážník Roman Urbánek vypracuje informativní článek do Blatenských listů 
o dodržování dopravních předpisů zaměřený na cyklisty a uživatele koloběžek. 
 
2/ Příprava Koncepce prevence kriminality na období 2024-2026 

 
Od měsíce června 2023 probíhá příprava Koncepce prevence kriminality města 
Blatná na roky 2024-2026. Analytickou část připraví K. Malečková včetně 
bezpečnostní analýzy. Při jednání komise byla podrobně probrána současná 
koncepce a její priority. Došlo k drobným úpravám SWOT analýzy. Členové komise 
přednesli své návrhy, které K. Malečková zpracuje a zašle ke kontrole členům 
mailem do 15.11.2023. Po odsouhlasení dokumentu členy bude Koncepce 
předložena ke schválení Zastupitelstvu města Blatná na jednání v prosinci 2023.  
 
2) Různé 
 
Členové komise shodně uvádějí, že se jako problematické jeví začleňování cizích 
státních příslušníků, např. i z pohledu dodržování povinné školní docházky. P. 
Urbánek informuje, že se spojil se zástupcem agenturní firmy, který měl zájem o 
spolupráci. Bohužel od měsíce července 2023 se situace nijak nezměnila. Pokud se 
spolupráce nezlepší, bude požádána o spolupráci Cizinecká policie.  
Mgr. Posavádová požaduje po MěPo dohled na přechodu pro chodce v ul. Na 
Obůrce.  
Zástupci obou základních škol a SOU Blatná kladně hodnotí spolupráci s NZDM 
Station 17. 
 
Jednání komise bylo ukončeno v 16.30 hodin. 
 
 
 

Zapsala: Bc. K. Malečková 
Ověřil:  J. Hromada, DiS. 
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